
Skriftlig reservation 
Kommunfullmäktige 2022-05-10 

 
 

 
Skriftlig reservation rörande § 79 Beslut om upphandling av ny gång 
och cykelbana utmed Fornuddsvägen 

Vi Sverigedemokrater har svårt se det rimliga i den enorma satsningen på cykelbanor som vi 
de senaste tiden sett i cykelplaner och trafikstrategier i kombination med de omfattande 
fördelning av ekonomiska medel för ändamålet. Cykeln har dessutom begränsningar gällande 
människors krav på tidseffektivitet, bekvämlighet och transportkapacitet, något som gör 
cykeln mindre attraktiv som transportsätt vilket i sin tur är något som troligen inte kommer 
förändras genom utökat antal cykelbanor. 

Vidare så har vi efter senaste redovisningen av ekonomiska förutsättningar för kommande år 
fått klart för oss att när nu räntorna stiger så får vi prioritera eftersatt och efterfrågad 
infrastruktur och inte på ren rutin bygga nya cykelvägar. Att fortsätta att skuldsätta 
kommunen över den i dag befintliga lånestocken bör endast ske i undantagsfall när det 
bedöms som absolut nödvändigt.  

Sverigedemokraterna har därför landat i beslut om att rösta nej till att anta upphandling av ny 
gång och cykelbana utmed Fornuddsvägen. 

 

Per Carlberg 
Gruppledare Sverigedemokraterna Tyresö 

 


